

---

---

1st Session, 58th Legislature  
New Brunswick  
63-64 Elizabeth II, 2014-2015

---

---

---

---

1<sup>re</sup> session, 58<sup>e</sup> législature  
Nouveau-Brunswick  
63-64 Elizabeth II, 2014-2015

---

---

## **BILL**

### **46**

**An Act to Amend the  
Right to Information and  
Protection of Privacy Act**

Read first time: May 28, 2015

Read second time:

Committee:

Read third time:

## **PROJET DE LOI**

### **46**

**Loi modifiant la  
Loi sur le droit à l'information  
et la protection de la vie privée**

Première lecture : le 28 mai 2015

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

---

---

**HON. DR. E. J. DOHERTY**

---

---

---

---

**L'HON. D<sup>r</sup> E. J. DOHERTY**

---

---



2015

**BILL 46**

**An Act to Amend the  
Right to Information and  
Protection of Privacy Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *Section 1 of the Right to Information and Protection of Privacy Act, chapter R-10.6 of the Acts of New Brunswick, 2009, is amended in the definition “officer of the Legislative Assembly” by striking out “and the Auditor General” and substituting “, the Commissioner of Official Languages for New Brunswick and the Auditor General”.*

**2** *This Act shall be deemed to have come into force on September 1, 2010.*

**PROJET DE LOI 46**

**Loi modifiant la  
Loi sur le droit à l’information  
et la protection de la vie privée**

Sa Majesté, sur l’avis et avec le consentement de l’Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

**1** *L’article 1 de la Loi sur le droit à l’information et la protection de la vie privée, chapitre R-10.6 des Lois du Nouveau-Brunswick de 2009, est modifié à la définition « fonctionnaire de l’Assemblée législative » par la suppression de « et le vérificateur général » et son remplacement par « , le commissaire aux langues officielles du Nouveau-Brunswick et le vérificateur général ».*

**2** *La présente loi est réputée être entrée en vigueur le 1<sup>er</sup> septembre 2010.*